
   
 

   
 

 

Protokoll styremøte TROMS IDRETTSKRETS 

Møte: Nr.10/2024-26 

Dato/tid: 26.11.24 kl.19:00-20:40 

Sted: Teams 

Til stede: Inger Lise Brones, Jarle Heitmann, Peder Amundsen, Gunn Elin Fedreheim, 
Kurt Gulbrandsen, Beate Seljenes 

Frafall:  Andre Lind, Juni Overvik 

 
Saksliste: 

Sak 82/24-26  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 83/24-26  Økonomirapport pr 15.11.24 

Sak 84/24-26  Søknad fylkeskommunale midler 2025 

Sak 85/24-26  Prosess ny anleggsplan TIK 

Sak 86/24-26  Evaluering Idrettshelga 

Sak 87/24-26  Møteplan 2025     
Sak 88/24-26  Orientering fra orgsjef 

Sak 89/24-26  Orientering fra NIF ledermøte og Idrettskretsledermøte 

Sak 90/24-26  Oppfølging av særkretser/regioner 

Sak 91/24-26  Hendt siden sist 

Sak 92/24-26  Eventuelt 

 

BESLUTNINGSSAKER 

Sak 82/24-26  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste vedtas. 

 

Sak 83/24-26  Økonomirapport pr 15.11.24 

Økonomirapport pr.15.11.24 presentert, og viser at den totale budsjettrammen skal holde for 2024. 

Renovering av IH er nå ferdig, med en total kostand på kr.473.000. Som vedtatt i sak 53 gjør vi en 

skriftlig avtale med de andre leietakerne på IH for ei tilbakebetaling over 5 år, i perioden 2025-2029. 

Vedtak: Økonomirapport pr.15.11.24 tas til orientering. 

 

Sak 84/24-26  Søknad fylkeskommunale midler 2025 

TIK mottok kr.4.278.000 fra Troms fylkeskommune for 2024, inkludert de ekstra kr.500.000 fra 

fylkesutvalget. For at vi som idrettskrets skal kunne levere de samme tjenester til idretten vår som i 



   
 

   
 

dag, kunne drifte eget styre og ha møter med idretten, gi tilskudd til særkretser/regioner og 

Olympiatoppen nord, støtte idrettsrådenes deltakelse i møter, gi tilskudd til by-idrettsrådene til 

inkluderingstiltak, så må vi ligge på ei ramme tilsvarende som i 2024.  

Vi har fulgt opp fylkeskommunen administrativt og politisk for å synliggjøre verdien av det vi leverer 

til idretten og betydningen idretten har for lokalsamfunnene.  

Vi vil utforme en søknad til TFK der vi synliggjør idrettskretsens leveranse for fylkesmidlene, og 

betydningen dette gir. 

Vedtak: Troms IK søker Troms fylkeskommune om totalt kr.4.400.000 til idrettsformål for 2025. TIK 

fortsetter dialogen med fylkesordfører for å inngå en samarbeidsavtale mellom idrettskretsen og 

fylkeskommunen. 

 

Sak 85/24-26  Prosess ny anleggsplan TIK 

Tidligere Troms og Finnmark idrettskrets utviklet og vedtok en anleggsplan i 2020 inkludert 

prioriteringsliste av strategiske viktige anlegg regionalt. Troms idrettskrets trenger å utvikle en ny 

anleggspolitisk plan med oppdaterte prioriteringer av strategisk viktige anlegg for vår region. 

Prosessen gjøres parallelt med NIFs utarbeiding av en ny anleggsplan med de nasjonale strategiske 

viktige anleggene.  

Prosess for ny anleggspolitisk plan:  

• Utforme bestilling til SK/ og IR, sendes ut 1.des med svarfrist 15.februar 2025: 

vise til TIKs arbeid og NIFs arbeid, mål og hensikt, be om innspill på anlegg av regional 

betydning som det er langsiktig behov for samt anleggsprosjekter under planlegging  

• Invitere til teamsmøte 9.desember + januar 

• Anleggsutvalget møte uke 10 

• TIK styrebehandle i uke 12 

• TIK sende sine forslag til NIF innen 1.april 

Vedtak: Troms IK igangsetter prosess for å utarbeide ny anleggspolitisk plan med prioriteringer av 

strategisk viktige anlegg regionalt. Anleggsutvalget, idrettsråd og særkretser/regioner involveres.  

 

Sak 86/24-26  Evaluering Idrettshelga 

Kortfattet evaluering av Idrettshelga: 

- Det faglige programmet var veldig bra med mange gode innlegg 

- Veldig dyktige ungdommer som deltakere 

- Idrettshelga krever mye ressurser for adm, både i forberedelser, rekruttering av deltakere, 

administrering, gjennomføring, etterarbeid 

-Idrettshelga er økonomisk kostbart sett opp mot interessen for deltakelse 

-Idrettens festaften med Hederstegn og priser var bra og har stor interesse, og kan utvikles videre. 

Idrettshelgas totale kostnader var ca kr.275.000, inkludert kostnader tilknyttet Hederstegn-utdeling. 

Det var 65 påmeldte til lørdag og søndag. 11 idrettsråd, og 7 særkretser/regioner deltok. I tillegg en 

del idrettslag med ungdommer og ledere. Fylkeskommunens adm var representert og NIF ved 

idrettsstyremedlem. På festkvelden var det 68 til stede. 



   
 

   
 

Tiden er inne for å skape møteplasser på en ny måte som treffer de behov og ønsker idretten har. Vi 

ønsker å utvikle Idrettens festkveld med Hederstegn og prisutdeling. I tillegg vil «Ungsomløftet for 

Troms-idretten» og idrettsrådssamling være gode møtearenaer i 2025 

Vedtak: Troms IKs Idrettshelg som konsept i perioden 2010-2024 prioriteres ikke videreført. Idrettens 

festkveld med utdeling av Hederstegn og priser utvikles videre og arrangeres høst 2025. 

 

Sak 87/24-26  Møteplan 2025 

Møteplan for 1.halvår 2025 og med 3 hovedpunkter for høst 2025 ble gjennomgått. Årsplanen 

inkluderer prioriterte tiltak. 

Vedtak: Møteplan for 1.halvår 2025 vedtas. 

 

ORIENTERINGSSAKER 

Sak 88/24-26  Orientering fra orgsjef 

- Kort gjennomgang av prosjektet Strategi og organisasjonsutvikling for idrettskretser. NIF adm 

skal legge en plan for implementering.  

- Avtale med Revisorkompaniet er inngått 

- Status diverse anleggsprosjekter og utfordringer med anleggsdrift 

- Vår Ildsjelkandidat til Idrettsgallaen er Hilde Bergland fra Finnsnes IL turn 

- Prosess Bardufosstun og renovering av idrettsrom, møte med idretten 27.11 

 

Sak 89/24-26  Orientering fra NIF ledermøte og Idrettskretsledermøte 

Orientering fra NIF ledermøte 14.11 med følgende saker: 

Status Idretten vil 

Idrettens digitaliseringsstrategi 

Ny politiattestordning 

Økonomi som barriere 

Godt styresett i norsk idrett 

Orientering fra Idrettskretsledermøte (IKSU) 15.11:  

Opprettelse av nytt idrettsrådsutvalg 

På tide med ny idrettsmelding fra regjeringen 

Erfaringer fra samarbeid NIF-IK-SF, hva er vårt behov videre 

Prosess frem mot nytt Idrettsting 2025  

 

Sak 90/24-26  Oppfølging av særkretser/regioner 

Oppdatering fra styremedlemmers dialog med SK/R. 

 

Sak 91/24-26  Hendt siden sist 

• 19.-20.10: NIF idrettsråd og anleggsseminar på Gardermoen, Sylvi, Hanna, Johnni Håndstad 



   
 

   
 

• 26.-27.10: Idrettshelga i Tromsø, styret og adm 

• 28.10: Styremøte Bardufosstun, teams, Inger Lise, Jarle, Sylvi 

• 30.10: Årsmøte Nordreisa IR, Sylvi, Hanna 

• 2.11: Presentasjon av Ungdomsløftet for Troms Skikrets (via teams), Sylvi 

• 13.11: Møte om Ungdomsløftet i Bardu, Pablo, Adelen 

• 14.11: NIF ledermøte i Oslo, Inger Lise, Jarle, Sylvi 

• 15.11: IKSU i Oslo, Inger Lise, Jarle, Sylvi 

 

Sak 92/24-26  Eventuelt 

a) Aktuelle saker Troms idrettskrets vil melde inn til Idrettstinget: 

- ny lov: minimum 10 personer for å starte idrettslag 

- opprette et utvalg for å utvikle et breddeidrettsspor i norsk idrett 

Sakene drøftes på styremøte 16.januar. 

b) Sak om krevende kommuneøkonomi og konsekvenser for idretten. TIK sender til media, 

idrettsråd og fylkeskommunen. 

 

 

 

Sylvi Ofstad, referent 

 


